
 

 

 

Ing. Štěpán Kirschner 

 

- V současné době jsem studentem 2. ročníku doktorského 

studijního programu Elektrotechnika v rámci Katedry 

elektroniky (430) na FEI. 

- Jsem též absolventem studijního programu Aplikovaná 

elektronika v bakalářském i navazujícím magisterském 

stupni. 

- Na FEI, konkrétně Katedře elektroniky, se tedy pohybuji 

již 7. rokem. 

- Díky výuce disponuji nejen studentským, ale i učitelským 

pohledem na studium a celkově dění na 

fakultě/univerzitě. 

 

 

V rámci svého působení ve SKAS FEI bych chtěl pracovat na následujících bodech: 

- Maximálně se zaměřit na zkvalitnění studia a zpříjemnění pobytu na univerzitě studentům ve 

všech stupních studia (bakalářském, magisterském i doktorském) všemi možnými a 

dostupnými způsoby, hlavně pak na základě jejich vlastních podnětů. 

 

- Posílit vliv hodnocení výuky studenty na podobu předmětů a přístup vyučujících. Zároveň s tím 

i navýšení informovanosti studentů o možnostech a důležitosti tohoto hodnocení jakožto 

zpětné vazby. 

 

- Zlepšit stávající a přidat další možnosti, jakými mohou studenti komunikovat se zástupci AS, a 

tedy i předkládat případné vlastní návrhy pro AS. 

 

- Zvýšit mezi studenty povědomí o existenci a funkci AS FEI (obou jeho komor) a jeho postavení 

a vlivu v rámci celé univerzity. 

 

 

Předem děkuji za každý Váš hlas. 

 

Ing. Štěpán Kirschner 
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mailto:stepan.kirschner@vsb.cz

